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PROTOKÓŁ NR 3 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 
Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 13.05.2020 r. 

 

Komisja na posiedzeniu w dniu 13.05.2020 r. obradowała w następujących 

sprawach: 

1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji zgłosiły się 2 kandydatki – Pani Weronika 

Chmielowiec, która otrzymała 4 głosy członków komisji oraz Pani Beata Biała-

Grzędzicka, która otrzymała 5 głosów. Głosy liczyła Pani Małgorzata Osowska, jeden 

głos został uznany za nieważny. 

Wiceprzewodniczącą Komisji została Pani Beata Biała-Grzędzicka.  

 

2. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Pruszcz Gdański 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 

września 2019 roku  

Projekt uchwały omówiła Pani Bożena Chodkowska – Kierownik Ref. Oświaty i 

Spraw Społecznych.  

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

3. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

uchwale nr XXV/105/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 16 listopada 

2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Rotmanka 

Komisja zapoznała się z uzasadnieniem do wyżej wymienionej uchwały i 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

 

4. Wolne wnioski.  

Członkowie Komisji wymienili swoje spostrzeżenia na temat zdalnego nauczania w 

szkołach naszej gminy. Mimo różnych stosowanych metod, na które pozwala MEN 

uczniowie mają zapewnioną ciągłość nauki i kontakt z nauczycielami.  

 

Pani Weronika Chmielowiec w imieniu komisji przekazała za pośrednictwem Pani 

Bożeny Chodkowskiej podziękowania dla Dyrektorów szkół i przedszkoli oraz dla 

wszystkich nauczycieli za zaangażowanie i pełną poświęceń pracę w trudnym 

okresie pandemii. Komisja wyraziła podziw dla sposobu organizacji pracy placówek 

mimo tak wielkich niewiadomych i nowych wyzwań.  

 



Pan Andrzej Chmielewski zwrócił uwagę na fakt, iż na czas nauki zdalnej rodzicom 

uczniów przekazane zostało wiele obowiązków związanych z nauką i z tego tytułu 

również należą im się podziękowania i uznanie.  

 

Pani Monika Ficek zapytała Panią Wójta Magdalenę Kołodziejczak czy nauczycielom 

będzie wypłacane wynagrodzenie za wypracowane nadgodziny.  

Pani Wójt poinformowała, że powyższa kompetencja leży po stronie Dyrektorów 

szkół.  

 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak poinformowała, że gmina w najbliższym czasie 

zaproponuje spotkanie informatykom pracującym w szkołach, nauczycielom 

wiodącym w nauczaniu on-line i innym osobom z doświadczeniem w celu podjęcia 

próby utworzenia w przyszłości „Gminnej Platformy Edukacyjnej”.  

 

Podpisy członków Komisji:  

1. Ewa Romik  

2. Andrzej Chmielewski 

3. Remigiusz Kwieciński  

4. Beata Biała – Grzędzicka  

5. Weronika Chmielowiec 

6. Małgorzata Osowska 

7. Danuta Czerwińska 

8. Karolina Wołosowska 

9. Dariusz Grudniewski 

10.  Monika Ficek 

 


